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FORRETNINGSORDEN ved LJFF sitt årsmøte 

1. Talerett har alle årsmøtedeltakere, det vil si alle som er fylt 14 år og har betalt medlemsavgift 

i LJFF, æresmedlemmer, fylkeslagets styre og innbudte gjester. 

 

2. Forslagsrett har alle årsmøtedeltakere og møtende æresmedlemmer 

 

3. Stemmerett har alle årsmøtedeltakere som har fylt 14 år og møtende æresmedlemmer. 

 

4. Taletid 

Med unntak av innledere er taletid fem minutter første gang og tre minutter andre gang man 

har ordet i samme sak. 

Ingen har rett til å få ordet mer enn to ganger til samme sak.  

Dirigenten har rett til å sette strek ved inntegnede talere, dersom han/hun anser alle sidene 

ved saken belyst.  

Forslag kan kun fremmes før strek er satt. 

 

5. Saker avgjøres med alminnelig flertall.  
Ved stemmelikhet har leder dobbeltstemme, unntatt ved personvalg - der det foretas 
loddtrekning.  
Personvalg bør foregå skriftlig dersom det foreligger flere forslag og noen krever skriftlig 
avstemning.  
Ellers har ingen tilstedeværende mer enn én stemme.  
Det er ikke rom for fullmakter.  
 

6. Forslag leveres skriftlig og før strek er satt.  

Forslag kan ikke trekkes etter at strek er satt. Bare endringsforslag i forbindelse med saker 

som er oppført på dagsorden kan fremmes og behandles.  

For sent innkomne forslag kan ikke behandles. 

 

7. Endring av vedtektene kan foretas på årsmøtet. 

For at vedtak om vedtektsendring skal være gyldige, kreves 2/3 flertall. 

  

8. Det føres vedtaksprotokoll fra årsmøtet. 
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1 Konstituering av møtet 

a. Godkjenning av representanter 

b. Godkjenning av innkalling 

c. Godkjenning av dagsorden 

d. Godkjenning av forretningsorden 

e. Valg av ordstyrer 

f. Valg av sekretær 

g. Valg av tellekorps 

h. Valg av to representanter til å undertegne protokollen 
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2 Årsmeldinger for 2024 

a. Styret 

 

Styret har i 2024 bestått av 

Beate Smestad Andersen   Leder 

Hilde Lang-Ree     Nestleder 

Berit Bøhn     Kasserer 

Simen Storsveen    Sekretær 

Anders Nilssen     Styremedlem 

Stein Widar Hagen    Styremedlem 

Kato Nordsveen    Styremedlem 

Henrik Fylling     Styremedlem 

Anne Westvold     Styremedlem/kvinnekontakt 

Jørn Marken     Varamedlem 

Kim Erik Larsen     Varamedlem 

Geir Fylling     Varamedlem 

 

Instruktører  

jegerprøvekurs:  Gunnar Helge Arnekleiv 

   Oscar W. Nilssen 

Espen Skogheim Kaspersen 

Knut Larsen 

Simen Storsveen 

 

Det har i 2024 vært avholdt 10 styremøter. 

 

Foreninga har pr. 31.12.24 717 (sjuhundreogsju) medlemmer, en økning på 3,76%. For 31.12.23 var 

medlemstallet 691. 

I 2019 var det 560 medlemmer i Løiten JFF, på 5 år har vi hatt en økning på 157 medlemmer, en 

økning på nesten 22% 

 

2024 har vært nok et travelt år i LJFF; vi har arrangert NM Compak på leirduebana for Norges 

Sportsskytterforbund. Det har blitt jobbet mye dugnad med ny elektronikk på elgbana. 

Kvinneutvalget har hatt høy aktivitet gjennom hele året og har nå blitt en stor gjeng med mange 

aktive kvinner. Vi har også hatt jegerprøvekurs. 

Det har vært stor aktivitet på skytebanene hele året.  

 

Styret har i tillegg til å holde trådene og jobba det administrative, arbeidet med ny varmepumpe i 

skytterhuset, fiber til skytterhuset og ny avtale med forsvaret.  

 

Foreninga har følgende æresmedlemmer; Jan Eike, Arve B Johansen, Arne Egil Stensåsen, Oscar W 

Nilssen, Torbjørn Victor Lund, Kato Nordsveen, Gunnar Westby, Tom Håkonsen og Erling Skjærstad 
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b. Barn og ungdomsutvalget 

 

Styret i barn og ungdomsutvalget har i 2024 bestått av; 

Leder:   Stein Widar Hagen    

Nestleder:  Erik Andre Holvik  

Styremedlem:  Simen Ålgård Larsen 

Styremedlem:  Martin Brustad 

Styremedlem:  Benjamin Øien Hørsand 

Styremedlem:  Ola Strand Nystuen  

Aspiranter til utvalget: Trond Brage Holvik og Christian Finberget Larsen 

 

I fjor var ungdomsgruppa med på båtprosjektet – dette ble ferdig da. 

Det ble arrangert kurs i pølselaging, men ingen meldte seg på pga. kort frist. 

Åtejakt på rev – en deltaker. 

Fiskedammen på Jakt- og fiskedagene ble som vanlig drifta av oss. 

Erik Andre har leid ut koie, inntektene går til ungdomsutvalget. 

Ungdommene forteller om lav aktivitet. 

 

 

c. Elgbaneutvalget 

 

Styret i elgbaneutvalget har i 2024 bestått av; 

Leder:   Kato Nordsveen   2.år 

Nestleder:  Jørn Marken    1.år 

Sekretær:  Espen Skogheim Kaspersen  2.år 

Styremedlem:  Rune Skårholen    1.år 

Styremedlem:  Hans Inge Murud   1.år 

Styremedlem:  Jon Inge Storåsen   2.år 

Varamedlem:  Even Nordsveen   2.år 

Varamedlem:  Ola Berntsen    1.år 

Valgkomite:  Jon Nordeng    2.år 

Valgkomite:  Stein Widar Hagen   1.år 

     

Det har vært 4 styremøter siden årsmøte forrige året, og to medlemsmøter for alle medlemmer i 

LJFF. 

Det har vært bra med aktivitet på elgbanen i år, både med og uten gevær. Dugnader med klargjøring 

av blinker, forbedring av kulefang hvor vi har hatt behov for gravemaskin, og utbedring av gjerder. 

Nytt elektronisk skyteanlegg har kommet på plass. 

Vi har som vanlig hatt oppskytinger og treninger for storviltjegere, 

fallviltlaget og grunneigerlaget. Det har vært stor interesse og godt oppmøte på storviltkveldene. 

Selv om det ble sagt at det ikke skulle være noen egne damekvelder, så inviterte kvinneutvalget til 

skyting på noen av treningskveldene, veldig positivt tiltak. 

Rekruttskyting vil fortsatt bli på onsdager / fredager da det kun er skyting for cal 22. 
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Vi har arrangert 2 kveldsstevner i Hedemarkenkarusellen.  Sparebankpokalen og brannkassepokalen 

ble også gjennomført. Klubbmesterskap jaktfelt med 33 deltagere, elgskyting 17 deltagere, og 7 stk 

var med på villsvinskyting.  

Vi arrangerte RM nordisk jaktskyting i mai, en runde av Sør Østerdalskarusellen i juni. 

Flere medlemmer var med på NM jaktfelt, og vi hadde også bra deltagelse på NM elg-skyting.  

Rune Skårholen har styrt dugnadene på bana i vår, sommer og høst. Det er gjort mye med skiver, 

kulefang etc. Det gjenstår fortsatt noe på kulefanget selv om det ble utbedret, så er det mye aktivitet 

og det skytes det mye.  

LJFF har blitt tildelt NM elgskyting 2026. En Hovedkomite i forbindelse med NM søknad er på plass, 

men det er alltid plass for flere ildsjeler som kan tenke seg å bidra. 

Det elektroniske på skytebanen er oppgradert, oppgradering av standplass og skiver på resten av 

anlegget er også tenkt på, og vil bli oppgradert i forbindelse elg NM. 

Løten jff er en forening som har tradisjon for å gjøre det bra innen skyting. Gratulerer med mange 

fine resultater i året som gikk, og ønsker lykke til neste sesong. 

 

 

 

 

 

 

 

Her er noen resultater fra året som gikk: 

 

JAKTFELT NM PREMIER TIL LJFF 

KL. D1 8. MARIUS KNUTSEN MURUD 

KL. E2 4. SVERRE LINDSTAD 

9. RUNE SKÅRHOLEN 

10. ERIK JOHANSEN 

14. ODD SØRENSEN 

 

MESTERSKAP KL ELDRE VETERAN 2. SVERRE LINDSTAD 

VINNER AV NM BLE KENNETH JOHNSEN. BEISTAD. 

 

REGIONMESTERSKAP ELG 

MESTERSKAP 1. EVEN NORDSVEEN 

 

NM ELG. 

MESTERSKAP YNGRE VETERAN 1. TERJE GRINDEN 

MESTERSKAP ELDRE VETERAN 1. ERIK JOHANSEN 

REGIONLAGSKYTING HEDEMARKS LAG BLE NR 5.: EVEN NORDSVEEN LJFF, TOR 

EGIL MAUSETH LJFF, ØRJAN GRINDEN SØRSKOGBYGDA OG OLA ALME FOLLDAL. 

PREMIER TIL LJFF KL. D1 10. MARIUS KNUTSEN MURUD 

KL. D2 27. LEVENTE BARTUCZ 

KL. E1 4. TERJE GRINDEN 

11. TOR EGIL MAUSETH 
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KL. E2 1. ERIK JOHANSEN 

VINNER AV NM BLE KAJA ERIKSEN. SAUHERAD 

 

 

 

KLASSEVINNERE FRA LJFF I HEDEMARKENKARUSELLEN 

KL. REKRUTT CELIA STØLAN OLSEN 

KL D2 LEVENTE BARTUCZ 

KL A GABRIELLA KØRTVELYESSY 

KL E1 TOR EGIL MAUSETH 

KL E2 SVERRE LINDSTAD 

 

KLUBBMESTERSKAP JAKTFELT 

1. SVERRE LINDSTAD 

2. JON INGE STORÅSEN 

3. FREDRIK JENSEN 

REKRUTT. 1. CELIA STØLAN OLSEN 

2. KARL ERIK NORDGAARD 

3. JULIE MARIE NORDGAARD 

4. AMALIE FJELDVANG 

 

KL D1  

1. ALEKSANDER MUSDALSLIEN 

2. HERMAN STORSVEEN 

3. JON A. STRØMSRUD 

4. JØRGEN STORSVEEN 

 

 

 

 

KLUBBMESTERSKAP ELG 

1. RONNY FJELDVANG 

2. TERJE GRINDEN 

3. SVERRE LINDSTAD 

 

KL. REKRUTT  

1. ALEKSANDER DALBAK 

2. AMALIE DALBAK 

 

KLUBBMESTERSKAP VILLSVIN 50M 

ENKELT PROGRAM 

1. KATO NORDSVEEN 

2. GABRIELLA KØRTVELYESSY 

3. HANS INGE MURUD 
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DOBBELT PROGRAM 

1. KATO NORDSVEEN 

2. GABRIELLA KØRTVELYESSY 

3. HANS INGE MURUD 

 

NM VILTMÅL 50M MIX 

KL. VETERAN 1. TOR EGIL MAUSETH 

NM VILTMÅL 10M MIX 

KL. VETERAN 1. KATO NORDSVEEN 

 

 

d. Jakt og fiskeutvalget 

 
Styret i jakt og fiskeutvalget har i 2024 bestått av; 

Leder:    Anders Nilssen      2024-2026 

Nestleder:   Kim Erik Larsen    2023-2025 

Blodspor/ettersøk Beate Smestad Andersen 

   Gunnar Helge Arnekleiv 

    

Aversjon:  Gunnar Helge Arnekleiv 

Lars Hagen  

   Arve B. Johansen 

   John Versetengen 

   Stein Widar Hagen 

 Kim Andre Bjørnstad 

    

Fisk:    Ole Magne Berget 

   Kim Erik Larsen  

 

 

 

2024 ble et år med noe mer aktivitet enn tidligere år. 

Som året før har vi hatt pilkedag på Rokosjøen i samarbeid med Barnas turlag. En veldig trivelig dag 

med bålfyring, pølsegrilling og selvfølgelig pilking. 

Noe fisk kom på isen, men ikke all verden. Alt i alt en kjempefin dag. 

Vi har gjennomført ett fluekastekurs med 10 deltakere med forskjellig ferdighetsnivå. En vellykket 

dag hvor kursdeltakere og instruktører kunne ta med seg god lærdom med i sekken hjem. Det 

planlegges nytt kurs for 2025. 

Introjakt på rådyr ble avholdt i høst i samarbeid med lokalt jaktlag. Tross noe labert oppmøte, klarte 

vi å felle rådyr den siste dagen! 

Vi tar med oss erfaringene vi gjorde i høst videre i planleggingen for årets introjakt. 

Stor takk til Løiten allmenning som tildelte oss en egen kvote på 2 dyr. 

 

Fluebindekveldene på skytterhuset har pågått som vanlig og vi har blitt kjent med nye fjes, supert! 
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Enda ønsker vi enda flere deltakere på disse kveldene. Vi har hatt foredrag fra eksterne 

foredragsholdere og besøk fra leverandører. Vi har også prøvd oss på nybegynnerkurs, noe vi også vil 

gjøre i 2025. 

Vi har arrangert foredrag med Halvor Sveen og huset Jegerpodden Live med Magnus Hestegrei. 

Sistnevnte i samarbeid med Godshuset på Løten. 

Noe labert oppmøte også på disse kveldene, men vi tar med oss dette i planleggingen av nye 

foredrag og arrangement. Her ønsker vi innspill fra medlemmene våre, slik at vi kan avholde 

temakvelder og foredrag som interesserer medlemmene våre. Tross labert oppmøte, vil vi fortsette å 

planlegge med temakvelder og foredrag. 

 

Båtene våre har blitt godt brukt også i år og krever dermed i år også vedlikehold. I tillegg vil vi 

forbedre båtplassene våre, slik at vi begrenser slitasjen på båtene når de ikke blir brukt. 

Arbeidsgruppa fra Fura prosjektet har i 2024 jobbet videre med planlegging av kultiveringstiltak og 

innhenting av tillatelser fra grunneiere. Det planlegges med oppvekstforbedrende tiltak i Vingerjessa 

enten i sommer eller sommeren 2026. Her jobbes det med søknader for økonomisk støtte. 

Vi ble tildelt Årets fiskestellpris 2024 på landsmøtet til Norges Jeger- og Fiskeforening for arbeidet vi 

har utført i Fura og Vingerjessa. Dette er en pris vi er veldig stolte over å ha mottatt!  

Tusen takk til alle som har bidratt i dette arbeidet! 

 

HUNDEGRUPPA – SPOR TRENINGER OG ETTERSØK RINGEN 2024. 

Hundeforet ble solgt fra Soplimkroken og familien Strømsrud til utpå sommeren, etter det ble 

utsalget flyttet til Rokosjøvegen 199. Det selges jevnt med hundefor. 

 

SPORTRENINGER 

Har bestått av Gunnar H. Arnekleiv og Beate Smestad Andersen. 

Vi begynte spor treningene med oppmøte på Skytterhuset og brukte gapahuken som samlingsplass fra 

i midten av mai. Vi har fryser på skytterbana med blod og skanker. 

Vi har bistått med veiledning og opplæring til deltagere som ønsker å lære mer om spor, eller ha en 

aktivitet med hund. Mange er flinke til å trene hund å holde arbeidet og ferdighetene vedlike. All ros 

til dere, vi blir så glade for å se dere. 

 Alle deltagere har selv bidratt og lagt treningen med andre deltagere.  

Mange av våre deltagere har nådd målet med egen ettersøkshund i år. 

Det er fint er at folk fortsetter å trene selv om hundene har blitt godkjent.  Vi sier til deltagerne….. du 

slutter ikke å kjøre bil selv om du har tatt førerkort …? Hvem løper maraton uten trening? Vil du din 

bestevenn (hunden) gjør det?  Svarene er enkle☺  

Det gir stor motivasjon til oss å fortsette da vi ser hvor mange som kommer og tilbudet er viktig. 

  Vi har blitt en fin gjeng med deltagere fra Løten, Elverum, Hernes, Våler, Stange, Hamar og 

Brumunddal og Moelv for å nevne noen. 

Vi ser det er ett stort behov for ett slik lavterskel tilbud, og hadde ønsket at flere foreninger hadde hatt 

slike tilbud til sine medlemmer.  

Vi har publisert treningen på FB og aktivitetskalenderen til NJFF, noe som funger bra. 

Vi tenker å starte opp igjen til våren så fort snøen er borte.  Vi har plass til flere så håper vi ser deg til 

våren sammen med din firbente venn.       

Ønsker med dette dere alle ett fint trenings og jakt år!  

Håper vi ses på trening☺ 
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 Tidlig krøkes om god krok skal bli☺ 

      

ETTERSØKSRINGEN 

Ringen har skriftlig avtale med: Kim Erik Larsen, Stine Melby, Knut Larsen, Jon Slettetveit, Arild Søby, 

Bjørn-Arild Sveen, Gunnar H. Arnekleiv, Anders Nilssen og Beate Smestad Andersen. 

Vi har ettersøksavtaler som er anbefalt av NJFF, dette gjorde det mere oversiktlig da vi hadde terreng 

og hvilke perioder jegerne jaktet. Da har vi større oversikt og vet hvor vi kanskje må ut. Det ble tegnet 

15 avtaler og 2 ettersøk ble gjennomført, vi tror det ble skutt mindre bukk i rådyrjakta i år enn tidligere 

år. I ordinærjakta har jaktlaget oftere egne godkjente hunder. 

Vi ses igjen i jakta, imellomtiden skal vi trene spor for å være klare til neste sesong☺ 
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 Frøken på oppdrag en tidlig morgen. 

 

 

 MVH 

Beate med resten av gjengen i ettersøksringen ☺ 
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e. Kvinneutvalget 

2024 ÅRSMELDING FRA KVINNEUTVALGET 
 
 
Kvinneutvalget har i 2024 bestått av: 
Kvinnekontakt:  Anne Westvold 
Utvalgsmedlem: Linda Dalbak 
Utvalgsmedlem: Elisabeth Brudvik 
Utvalgsmedlem: Mette Østvold 
 
 
Møter i kvinneutvalget: 
Vi har gjennomført 3 formelle møter utover det vi har hatt sammen med de andre foreningene i 
løpet av dette året. (15. april, 26. august, 8. januar) Ellers har vi løst løpende oppgaver på 
skytekveldene våre da vi alle er på leirduebana nesten hver mandag, og pr. mail og meldinger. 
 
Vi i kvinneutvalget har bidratt: 

• på dugnader på leirduebana under Beretta Cup og Opplandscup i juni, og NM i Compac 
Sporting i august 

• med servering på avslutnings kvelden på Hedemarkskarusellen 13. August. 
 
Linda Dalbak representerte kvinneutvalget i LJFF på BUK samling for ungdomsledere og 
kvinnekontakter 26. november. 
 
 
Samarbeid med kvinnekontaktene i de lokale foreningene rundt: 
Vi har samarbeidet med kvinneutvalgene i Stange JFF, Furnes JFF, Nes og Helgøya JFF, Vang JFF og 
Romedal og Vallset JFF om å samkjøre aktivitetene våre slik at arrangementene våre ikke kolliderer 
med hverandre slik at vi kan få med oss flest mulig. 
Møter: 2. februar, 5. juni, 12. august, første møte i 2025 er planlagt 18. februar. 
 
Kvinnekonferansen NJFF Hedmark 2024 
Vi holdt en presentasjon om det lokale samarbeidet vårt på Kvinnekonferansen NJFF Hedmark 
19.april. Da var vi direkte inne fra leirplassen vår for årets Orrfugleleik som Furnes JFF arrangerer 
med vår representant Anne Westvold på Teams, mens Bjørg Karin Ringen kvinnekontakt i Stange var 
på konferansen fysisk. 
 
 
Aktiviteter i utvalget  
Leirduebana – hagle 

• Skytetrening på leirduebana hver mandag fra 8. april (første mandag etter påske) til og med 
mandag 2. september med opphold i juli. Dette er kvelder vi arrangerer instruktører både for 
juniorer og damer. Det har i snitt vært 11 damer på disse kveldene. Takk til de som stiller 
som frivillige instruktører, dere har gjort en veldig god jobb med å få oss til å bli observante 
på hva vi gjør riktig og feil. Dere gjør alle som kommer til oss trygge og til å føle seg 
velkommen. 

• Av de som deltar fast på disse mandagstreningene var det 3 stk. som deltok på 
Hedemarkskarusellen. 

• Vi inviterte også med til å teste Figurjakt en lørdag hos Furnes JFF, 2 stk. fra Løiten JFF deltok 

• Vi inviterte de andre foreningene rundt til egen skytekveld i sammenheng med 
jentehelga/introjakt due torsdag 22. august. Da var vi 15 deltagere. 
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• På en av kveldene på leirduebana hadde vi en gjennomgang av sikkerhet på bana, og 
rengjøring og vedlikehold av hagla 

• Det har kommet damer fra flere områder rundt oss i år, blant annet fra Stange, Furnes, Vang, 
Romedal, Elverum, Braskereidfoss, og Solør for å nevne noen. De gir oss gode 
tilbakemeldinger på anlegget vårt og hvordan de blir tatt imot. 
 

 
Elgbana - Rifle 

• 3 egne skyte treninger for jenter/rekrutter og juniorer i mai og juni, og til ordinære treninger 
tirsdag og lørdag utover høsten hvor Linda fra kvinneutvalget har møtt deltagerne 

• Invitert jenter/rekrutter og juniorer til skytetreninger på riflebana gjennom annonsering på 
FB og aktivitetskalenderen vår 

 
 
Jentehelg og introjakt due – Løiten JFF stod som arrangør 
For 3 året på rad har kvinnekontaktene i 6 lokale jegerforeninger samarbeidet om å få med damer på 
en artig, sosial og lærerik jentehelg. I år var det vi i Løiten JFF som stod som arrangør.   
 
Vi hadde en egen skytekveld på torsdag, kick-off med et inspirerende foredrag av Geir Budde 
Erichsen og smaksprøver av vilt, fisk, og mat vi har sanket og dyrket på fredag. Før vi møttes kl. 05.00 
lørdag morgen på forskjellige steder i bygdene våre for å dra på duejakt. 
 
Under duejakta i år ble det felt mange duer, og vi fikk flere nye og ivrige jegere. Sammen med duene 
Kim Erik Larsen var så snill å donere oss på forhånd, og de duene vi fikk i løpet av lørdagen, ble det 
duket til felles måltid på lørdagskvelden. 
 
I år var vi 31 damer på fredagskvelden, 24 damer som jaktet, og 14 som lærte å partere due før vi 
tilberedte det felles gourmetmåltidet. 
 
Kvinneutvalget i Vang JFF skal arrangere kick off kvelden i 2025. 
 
 
Introjakt rådyr 
Introjakt på rådyr viste seg å være en veldig attraktiv og populær aktivitet. Vi fylte raskt opp de 
disponible plassene vi hadde, og hadde mange på venteliste. 
 
Helga med introjakt startet med informasjonskveld på fredag. Her planla vi plassering av hvor de 
forskjellige skulle sitte på post, og trekning av hvem deltagerne skulle starte med som mentor. 
 
Lørdag var jaktdagen, og vi hadde en jaktdag i strålende november sol. Det ble ikke felt noe dyr, men 
de fleste så dyr, og den spennende opplevelsen med å høre losen gå, ga alle lyst til mer jakt. 
 
Takk til alle som gjorde dette mulig; mentorene, hundene og Beate som stilte som jaktleder og med 
terreng. 
 
 
Gjennomføring av planene våre 
Vi har hatt et godt og aktivt år, og det gleder oss at flere har oppdaget hva vi holder på med i 
kvinneutvalget i Løiten JFF. Vi har fått gjennomført nesten alt vi hadde på blokka for dette året. Det 
er kun kurset i kart og kompass og introjakt på hare vi ikke har gjennomført på grunn av for dårlig 
påmelding. Her skal vi vurdere hva som bør gjøres annerledes, om det er formen, markedsføringen 
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av aktivitetene eller om det rett og slett var datoene som var feil før vi setter endelige planer for 
2025.  Nå har vi et godt tilbud til de som ønsker skytetrening og bli jegere, så for 2025 vil vi også få 
inn aktiviteter for friluftsliv generelt gjennom sanking av naturen, og fisking. 
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f. Leirdueutvalget 

 

Årsmelding for 2024 Leirdueutvalget. 

Styret i Leirdueutvalget har i 2024 bestått av følgende medlemmer: 

 

Leder:                  Henrik Fylling 

Nestleder:           Brede Ensrud 

Sekretær:            Ann Catrin Hoel Larsen 

Styremedlem:     Nils Anders Østberg 

Styremedlem:     Ronny Olafsen 

Styremedlem:     Stein Nikolaysen 

Styremedlem:     Geir M. Fylling 

 

 

 

Vi har hatt 5 utvalgsmøter og 3 driftsmøter. 

Vi har hatt åpningstider hver tirsdag og torsdag kl 18.00- 21.00 hvor våre fire lag i treningsutvalget 

har driftet banen. Sesongen har vart fra 2. april- 5.september. I juli har treningsutvalget og 

instruktører fri, men vi hadde sommerskyting på tirsdager og torsdager denne måneden 

Junior/dame/nybegynner satsing 8.april- 2.september. Det har vært godt oppmøte på disse dagene 

og til tider har vi hatt så mange som opptil 20 blide damer og 7 ivrige juniorer. Moro å se så mange 

jegerskyttere som kommer for veiledning. 

Når banen har vært åpen på lørdager har dette blitt annonsert på Facebook. 

 

10 og 11 august arrangerte vi NM Compak Sporting i samarbeid med Løten sportsskyttere. 

Dette ble et vel holdt arrangement. 

 

En kjempestor takk til alle som har bidratt på alle dugnader og alle stevner vi har avholdt. Vi har hatt 

16 stevnedager dette året i tillegg til alle dugnader i forkant av hvert stevne. Dere er uunnværlige. Vi 

trenger våre medlemmer som bidrar for å holde anlegget så flott. Vi har fått mange lovord fra 

deltakere under alle stevner som er avholdt. 

 

 

Stevner arrangert i 2024: 

27 jan. Vintercup(Leirduesti) 50 skudd 

17 feb. Vintercup(Leirduesti) 50 skudd 

27 og 28 april. Compak Sporting 100 skudd pr dag. 

7 mai. Hedemarken Karusellen 25 skudd 

11mai Nordisk Jaktskyting (leirdue delen av stevnet i samarbeid med elgbaneutvalget) 

1 og 2 jun. Beretta Norgescup Leirduesti 100skudd pr dag 

8 og 9 jun. Opplandscup Jegertrap 100skudd pr dag 

10 og 11 aug. NM Compak Sporting 

13 aug. Hedemarken Karusellen 

7 sep. RM Hedmark Jegertrap 50 skudd 

30 nov. Vintercup Leirduesti 50skudd 
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14 des. Vintercup Leirduesti 50 skudd 

 

 

Stevne resultater for deltagere fra LJFF: 

 

Berettacup Leirduesti 2024 Løiten J.F.F 1.juni : 

Kl. A, 5pl. Knut Nordli 

Kl. C, 4pl. Marcus Nybakken 

Kl. D1, 3pl.Trond Brage Holvik 

Kl. E1, 7pl. Thore Grinden 

2.juni: 

Kl. A, 1pl, Henrik Fylling 

Kl. B, 9pl, Vidar Myrvold 

Kl. C, 3pl, Marcus Nybakken 

Kl. D1, 2pl, Trond Brage Holvik 

Kl. E1, 6pl, Thore Grinden 

 

 

Opplandscupen Jegertrap 2024: 

Kl. A, 21pl, Thomas Bjørkås 

Kl. B, 10pl, Cato Wang 

Kl. C, 20pl. Marcus Nybakken 

Kl. E1, 8pl, Thore Grinden 

Kl. E2, 1pl, Johan Skogsrud 

 3pl, Dag Rune Egge 

 4pl. Vidar Falldalen 

 

NM Leirduesti 2024 

Klasse best dame. 2pl, Åshild Camilla Nordli 

 

Lagskyting: 

3pl, Løiten J.F.F 

Knut Olav Gjerstad 

Thomas Nyberget 

Henrik Fylling 

 

NM Jegertrap 2024 

Kl. C, 2pl, Henrik Fylling 

           6pl, Atle Wedum Olsen 

 

RM Hedmark leirduesti  

RM: 3pl, Brede Ensrud  

Kl. A, 7pl, Brede Ensrud 

Kl. B, 12pl, Mads Ottesen  

Kl. C, 1pl, Alexandre Remizov 
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Kl. D1, 5pl, Trond Brage Holvik  

 

 

Lag; 

2pl: Løiten 1 

Knut Olav Gjerstad  

Knut Nordli  

Atle W. Olsen  

 

RM Hedmark Jegertrap 50skudd 

Regionmester:  

1pl, Thomas Nyberget 

2p, Vidar Myrvold 

Kl. B, 1pl, Thomas Nyberget 

Kl. C, 3pl, Vidar Myrvold 

Kl. D1, 1pl, Trond Brage Holvik 

Kl. E1, 1pl, Nils Anders Østberg 

Kl. E2, 1pl, Johan Skogsrud 

 2pl, Dag Rune Egge 

Klasse best dame, Ann Catrin Hoel Larsen 

Klasse best Junior, Trond Brage Holvik 

 

Lag: 

2pl, Løiten JFF 

Thomas Nyberget 

Thore Grinden 

Trond Brage Holvik 

 

3pl, Løiten JFF 5. 

Nils Anders Østberg 

Johan Skogsrud 

Ann Catrin Hoel Larsen 

 

 

 

LM Leirduesti 

LM: 3pl, Knut Nordli 

Kl. A, 3pl, Knut Nordli 

Lag: 

2pl, Løiten lag1 

Knut Nordli 

Ronny Hokåsmoen 

Atle Wedum Olsen 
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Klubbmesterskap L.J.F.F 

Klubbmesterskapet består av resultat av Berettacup 2.juni, 25duer trap, 25 duer OL-trap, 25 duer 

Copak sporting og 25 duer skeet. 

Klubbmester ble Vidar Myrvold 

2pl, Brede Ensrud 

3pl, Roger Granli 

Best dame, Anja Dramstad 

Best junior, Trond Brage Holvik 

 

 

Oppgraderinger: 

Oppdatering av Datec systemet på boksene til skytterbanene. 

Service på Due-Matic kastere. 

 

Anskaffelser: 

Sekshjuling og tilhørende henger. 

 

Besøk: 

4 firmaer. 

jaktfeber 

30års lag. 
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Sameiet Løiten skytterhus   

Årsmøte 18. mars 25 
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Styrets innstilling til vedtak:  

Årsmeldinger godkjennes i sin helhet og vedtas av årsmøtet 
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3 Regnskap fra 2024 

 

 

 
 

 

 

Revisjonsberetning:  

 

 
 
 
Styrets kommentar til regnskapet:  
I regnskapsprogrammet er det funnet mangler i blant annet utgående balanse for 2020. Dette har av 
tidsmessige årsaker ikke vært mulig å rett opp i før årsmøtet. Regnskapet har dermed ikke blitt sendt 
til revisjon. Styret anser det som nødvendig å rette opp i disse feilene før regnskapet revideres. 
Hedmarken Regnskap AS bistår med dette, og ønskes av styret som Løiten JFF sin regnskapsfører 
fremover. Kasserer vil ha ansvar for daglig drift og søknader. 
 

  
Styrets innstilling til vedtak:  
Hedmarken Regnskap AS blir Løiten JFF sin regnskapsfører 
Regnskapets hovedtrekk refereres for orientering under årsmøtet. Regnskapsfører retter opp i 
regnskapet, får det revidert og det innkalles til ekstraordinært årsmøte for behandling av revidert 
regnskap når dette foreligger 
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4 Innkomne saker 

 

En innkommen sak fra Hilde Lang-Ree, se sak 14 

 

 

 

5 Informasjon fra styret 

 

Dette er saker vi jobber med nå 

➢ Dammer;  

 Saken ble avgjort – i vår favør – i fjor, og NVE anser seg å være ferdige med saken.  

 Løiten Almenning tar saken videre opp til departementsnivå.  

➢ Fiskestellprisen 

Fiskestellprisen for 2024 ble tildelt Løiten JFF  

➢ Skytebane Østvangskola; 

Det er etablert innendørs 10-meterbane på for luftgevær på Østvangskola 

➢ NM elgbane 2026;   

LJFF søkte om å arrangere NM elgbane i 2025. Status på arrangementet 

NM går av stabelen i uke 29-2026 

➢ Eksterne midler 

Styret har søkt om midler fra ulike hold, stiftelser m.m. Noen av søknadene har vi fått 

innvilget, noen har vi fått avslag på og noen venter vi på svar på. 

➢ Nyhetsbrev 

Kort informasjon. 

➢ Fornye kontrakt med Forsvaret 

Leieavtale er til behandling i HV 

➢ NM leirduesti 2025 

Vi skal arrangere NM i leirduesti i 2025 
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6 Budsjett og arbeidsprogram for 2025 

 

Styret sin oppgave er å holde drifta i foreninga i gang, svare opp henvendelser fra medlemmer og 

andre og å bistå underutvalga med arbeid og arrangementer. I tillegg skal det fornyes avtaler med HV 

for leie av skytterhuset og baneanlegg, samt bredbåndsfiber til skytterhuset.  

BUDSJETT styret Inntekt Utgift 

Salgsinntekter, handelsvarer, avgiftspliktig høy sats 100000   

Gaver/tilskudd (1/2 tilskudd fiber fra Løten kom) 112500   

Spesielle offentlige tilskudd 145000   

Mva.kompensasjon 150000   

Tilskudd fra NJFF (sentralt) 20000   

Grasrotandel 25000   

Medlemskontingenter 65000   

Varekjøp kiosk interne arrangementer   -5000 

Godtgjøring hovedstyre + utvalgsledere   -40000 

Regnskapsføring    -60000 

Lisenser m.v.   -10000 

Rekvisita (batterier, papir ++)   -20000 

Løiten skytterhus inkl. strøm   -120000 

Aviser, tidsskrifter, bøker, etc.   -10000 

Møter, kurs, oppdatering   -40000 

Bevertning   -15000 

Gaver, fradragsberettiga   -15000 

Forsikringspremier   -70000 

Gebyrer bank   -3000 

Annen finansinntekt   -2000 

Fiber til skytterhuset (ca. 10% av kostnaden)   -50000 

Sum 460000 -460000 

Resultat   0 

 

 

 

Barn og ungdomsutvalget 

 

Barn og ungdomsutvalget virksomhetsplan 

• Sette ut feller for mink og mår 

• Revejakt med hund 

• Rådyrjakt med mentor 

• Om det blir mulig: Være med på beverjakt 

• Møter med sosialt samvær (bruke gapahuken, der det er mulighet for å fyre bål) 

• Samarbeide med Jakt- og fiskeutvalget om f.eks. pilking og gjeddefiske, samt være med på de 

ulike prosjektene de deltar på (eksempelvis Furaprosjektet).  
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Elgbaneutvalget 

Planer og budsjett for 2025. Rifle 
 
Angående NM elgbaneskyting så har Løten JFF fått NM 2026. Dette gjøre at det blir opprusting på 
anlegget.  
Anviseranlegg er nytt og fungerer bra. En skjerm er sendt inn igjen, fått tilbake, men har feil ved 
anvisning.  
  
Bygg ellers må vi ha et vedlikehold på med noe nye / reparere bygningsdeler, og få malt alle bygg. 
Gjerne i tilnærmet lik farge so vi har på skytterhuset.  
 
Tanken er å søke tippemidler og for å søke tippemidler til dette, må noe ombygging gjøres på 
standplassbygget for å få godkjent for bevegelseshemmede. (Innganger).  
Bygges en dør ut fra løpende, slik at vi slipper trafikken tilbake fra standplassen.  
 
NM-Hovedkomiteen, er på plass.  
Dugnadsjobbing  
Står igjen noe arbeid med gjerde/stengsler, skilt må opp i år. Kontroll av siktelinjer.   
Dør inn til løpende elg.  
Se over nedslagsfelt og fylle igjen huller i kulefanget. Videreføring av voller rundt anlegget.  
Ny kjelke til 50 meteren er under produksjon.  (Aluminium, lettere).  
Kratt og busker må vi holde nede. Ellers forefallende arbeid.  
 

Budsjett 

Budsjett, elgbaneutvalget 2025   Inntekter   Utgifter  

Skyting, avgifter til trening.  kr 140 000,00   

Startkontingent Kr 20 000,00  

Ammunisjon kr 100 000,00   

Utleie baneanlegg kr 5 000,00   

Gjensidigestiftelsen, vises v innkjøp kr 100 000,00   

Sparebankstiftelsen, utstyr. Vises v innkjøp kr 100 000,00   

Datakurs    kr 2 000,00 

Rekrutteringstiltak   kr 12 000,00 

Vedlikehold av baneanlegg   kr 70 000,00 

Innkjøp ammunisjon    kr 90 000,00 

Maskinarbeid (Videreføres fra 2024)   kr 50 000,00 

Lisenser   kr 5 000,00 

Datamaskiner (kr 12 000,- videreføres fra 2024)  Kr 50 000,00 

Materiell til drift, gjerder, skilt, snørydding osv.    kr 12 000,00 

Premier. (Noe etterslep som er blitt ordnet opp i).    kr 15 000,00 

Utstyr på Østvang inkludert montering    kr 200 000,00 

Lyddempere til lagsgevær 2stk   kr 6 500,00 

Ny vogn til viltmål (Videreføres fra 2024)   kr 15 000,00 

Sum utgifter   kr 527 500,00 

Sum inntekter kr 465 000,00   

Resultat   -kr 62 500,00 
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Jakt og fiskeutvalget 

Planer for 2025 

 

Fortsetter aversjonstrening som tidligere. 

Blodspor og ettersøk fortsetter som tidligere. 

Båtene på Rokosjøen overhales. 

Ruste opp båtplasser 

Fortsette arbeid med foredragsholdere. 

Kastekurs 

Introjakt rådyr. 

Kultivering Vingerjessa og Fura. 

Fluebindekvelder 

Fluebindekurs 

 

   

Budsjett, jakt og fiskeutvalget 2025   Inntekter   Utgifter  

Aversjonstrening kr 45 000,00  

Foredrag/event  kr 10 000,00  

Fluebindekurs   kr 1 500,00  

Fluekastekurs kr 5 000,00  

Reparasjoner båter og båtplasser  kr 5 000,00 

«Partytelt» til aversjonsgjengen.  Kr 10 000,00 

1 stk. nytt dressurhalsbånd   kr 5 000,00 

Fiskeutstyr/fiskestenger  kr 10 000,00 

Foredrag/medlemskvelder  kr 50 000,00 

Kurs aversjon  Kr 2 600,00 

Vadeutstyr til kultiveringsarbeidet   kr 15 000,00 

Sum utgifter   kr 95 000,00 

Sum inntekter kr 61 500,00   

Resultat   -kr 36 100,00 
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ÅRSPLAN I KVINNEUTVALGET FOR 2025 

• Egne skytetreninger for damer og rekrutter på leirduebana og riflebana 

• Kurs i rengjøring og vedlikehold av hagle og rifle 

• Våren: sanking av granskudd – lage granskuddsirup 

• Kurs i bruk av GPS med peiler og jaktradio, med lesing av terreng 

• Slakte- /parterings-kurs 

• Samarbeide med de andre lokale foreningene om 
o samkjøring av aktiviteter 
o og å rekruttere flere damer til å delta på Hedemarkskarusellen og Figursti-stevner 
o intro jakt due i samarbeid med de andre lokale foreningene 

• Soppsanking 

• Fiskeaktiviteter - sommerfiske 

• Intro jakt hare i samarbeid med de andre lokale foreningene 

• Intro jakt rådyr 

• Intro jakt rev 

• Temakveld -  eksempel: forebyggende trening av hund før jakt/styrke og stretching 

• Alle aktiviteter skal legge inn i aktivitetskalenderen på LJFF sin hjemmeside 
 

 
HOVEDMÅLET TIL KVINNEUTVALGET: 
Hovedmålet til kvinneutvalget er å rekruttere jenter/damer/nybegynnere til og bli jegere, fiskere og 
bli glad i friluftsliv. 
 
Vi ønsker å tilby lavterskel tilbud som gir trygghet til etter hvert å kunne delta på ordinære 
skytetreninger, delta på skytekonkurranser hagle/rifle for å prøve seg på flere baner, og bli ivrige 
jegere, fiskere og friluftsmennesker. 
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Leirdueutvalget 

 

-Innkjøp av to trap kastere og tre sporting kastere (leirduesti og supersporting) 

-Utbedring av bunker på bane 2 

-Utbedre bane 4 

-15feb. Vintercup Leirduesti 

-8mars. Vintercup Leirduesti 

- 1-4mai. Opplandscup 

-6-mai og 3.juni Hedemarken Karusellen  

-7-8juni Berettacup 

-Mandagskyting damer, junior og nybegynnere. 

- jaktfeber planlegger å leie skytterbanen og instruktører lørdager 1.feb, 12.april, 16august. 

 

Leirdueutvalg driftsbudsjett 

Beskrivelse Omsetning Utgifter Inntekt 

Trening (patroner og duer) 554000,00 474000,00 80000,00 

Kiosk 110000,00 75000,00 35000,00 

Stevner 200000,00 100000,00 100000,00 

Vedlikehold geværer   5000,00 -5000,00 

Besøk firmaer 60000,00 25000,00 35000,00 

Deler til kastere   25000,00 -25000,00 

Mottakere   20000,00 -20000,00 

Strøm   40000,00 -40000,00 

Strøing og brøyting   15000,00 -15000,00 

Bygningsmaterialer   40000,00 -40000,00 

Internett leirduebana   13000,00 -13000,00 

Batterier   15000,00 -15000,00 

Kontor og rekvisita   30000,00 -30000,00 

Utdanning av instruktører   16800,00 -16800,00 

Utbedring av bunker   25000,00 -25000,00 

Godtgjørelse leder   2500,00 -2500,00 

        

Totalt 924000,00 921300,00 2700,00 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Styrets innstilling til vedtak:  

Budsjett og aktivitetsplan godkjennes  
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7 Retningslinjer for foreningsdriften 

 

Styret i LJFF følger NJFF sitt strategidokument. Det finnes i vedtektenes §2, og gjengis her: 
LJFF sine formål er de samme som for NJFF. Arbeidet i foreningen/laget skal bygge på NJFFs 
gjeldende strategidokument: 
 

• å knytte jegere og fiskere sammen i felles arbeid for å øke vilt- og fiskebestanden ved 
positive tiltak på vilt- og fiskestellets område. 

• å arbeide for å bedre allmennhetens adgang til jakt og fiske. 

• å arbeide for human jakt og ansvarsbevisst ferdsel i skog og mark. 

• å innarbeide respekt for jakt-, fiske- og friluftslovgiving hos allmennheten. 

• å arbeide for korrekt bruk av våpen og sportsfiskeredskap. 

• å arbeide for bedre jakt- og ettersøkshunder. 

• å arbeide for vern av naturens produksjonsgrunnlag samt for økt produksjon av vilt 
og fisk. 

• å arbeide for økt rekruttering ved å drive aktivt ungdoms- og utdanningsarbeid. 

• å arbeide for arrangering og deltakelse i konkurranseformer innen NJFF, så som 
jaktskyting, fiske og andre former for konkurranser. 

• å samarbeide med offentlige myndigheter, grunneiere og andre 
interesseorganisasjoner. 

• å arbeide for å etablere lokale medlemsfordeler. 
 

8 Fastsettelse av medlemskontingent for 2026 

 

Årsmøtet 2023 vedtok å øke satsen for medlemskontingent fra laveste til middels nivå.  

Styret foreslår at LJFF sin medlemskontingent skal ligge på middels nivå også i år. 

 

Styrets innstilling til vedtak: 

Medlemskontingenten i LJFF holdes på middels nivå for 2026. 
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9 Valg av styre 

i henhold til §17.6 

Hovedstyre 

Leder  Beate Smedstad Andersen               På valg i 2026 

Nestleder     Jan-Tore Johansen Stensbøl                  Ny, 2025-2027 

Kasserer  Stein Are Saugen     Ny, 2025-2027   

Sekretær       Simen Storsveen      På valg i 2026 

Styremedlem  Kato Nordsveen                          Gjenvalg 2025-2027 

Styremedlem  Anders Nilssen                      På valg i 2026 

Styremedlem Oscar W Nilssen     Ny, 2025-2027   

Styremedlem  Nils Anders Østberg     Ny, 2025-2027 

Kvinnekontakt Anne Westvold      På valg i 2026 

Vara medlem  Håkon Nilsen                   Ny, 2025-2027     

Varamedlem  Jørn Marken       Gjenvalg, 2025-2027 

Varamedlem Stein Nicolaisen     Ny, 2025-2026 

 

10 Valg av medlemmer til utvalg 

 

 

Barn og ungdomsgruppa 

Leder    Oscar W Nilssen    Ny, 2025- 2026 

Nestleder  Erik Andre Holvik.        På valg 2025-2027 

Styremedlem   Sebastian Stensbøl Johansen   Ny, 2025- 2027 

Styremedlem   Christian Finberget Larsen   Ny, 2025- 2027 

Styremedlem  Martin Brustad     Gjenvalg 

Styremedlem  Benjamin Øien Hørsand    Ny 

Aspiranter til utvalget  Trond Brage Holvik     

                                           Marius Knutsen Murud 

 

Elgbaneutvalget 

 

Leder    Kato Nordsveen     Gjenvalg 2025-2027 

Nestleder       Jørn Marken     På valg 2026 

Sekretær   Espen Skogheim Kaspersen    Gjenvalg 2025-2027 

Styremedlem   Rune Skårholen     På valg 2026 

Styremedlem   Hans Inge Murud    På valg 2026 

Styremedlem   Jon Inge Storåsen     Gjenvalg 2025-2027 

Varamedlem   Even Nordsveen     Gjenvalg 2025-2027 

Varamedlem   Ola Berntsen     På valg 2026 

Valgkomite   Jon Nordeng      Gjenvalg 2025-2027 

Valgkomite     Stein Widar Hagen    På valg 2026 
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Jakt og fiske utvalget 

Leder    Anders Nilssen    På valg i 2026 

Nestleder   Håkon Nilsen    Ny, 2025-2027 

Aversjon  Gunnar Helge Arnekleiv   På valg i 2026 

Ettersøk/blodspor  Beate Smedstad Andersen  På valg i 2026 

Fisk utgår    

 

 

 

Kvinneutvalget 

Anne Westvold        På valg i 2026    

Elisabeth Brudvik      Gjenvalg 2025-2027      

Linda Dalbak        Gjenvalg 2025-2027 

Mette Østvold        På valg i 2026   

   

 

Leirdueutvalget 

Leder   Nils Anders Østberg   Ny, 2025- 2027 

Nestleder      Stein Nikolaysen   Ny, 2025- 2026 

Sekretær   Ann Cathrin Hoel Larsen   På valg i 2026 

Styremedlem  Knut Liheim          Ny, 2025- 2027 

Styremedlem  Ronny Olafsen         Gjenvalg, 2025-2027 

Styremedlem   Joakim Jevnaker   Ny, 2025- 2026 

Styremedlem      Kjetil A. Bjørnstad   Ny, 2025- 2026 

 

Samarbeidsutvalget for skytterhuset 

       

Jan-Tore Johansen Stensbøl                   Ny 

Morten Andersen      Ny 

 

11 Valg av valgkomite 

 

Alf Martin Bjørnstad      Ny 

Arne Egil Stensåsen      Ny  

Joakim Jevnaker      Ny 

         

12 Valg av revisorer 

 

Revisorer 

Revisor   Morten Haraldsen    På valg i 2026 

Revisor  Lars Hagen            Ny, 2025-2027 
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13 Valg av utsendinger til regionlagets årsmøte 

 

Årsmøtet i Hedmark JFF er allerede avholdt, og neste møte er i mars 2026. Styret ber derfor årsmøtet 

om fullmakt til å velge utsendinger for 2026 når innkalling foreligger. 

 

Styrets innstilling til vedtak:  

Styret gis fullmakt til å velge utsendinger til årsmøte i Hedmark JFF 

 

14 Utnevning av æresmedlemmer 

 

Innkommen sak fra Hilde Lang-Ree 

 

Forslag om tildeling av æresmedlemskap i LJFF 

 

Jeg vil med dette foreslå at sittende leder Beate Smestad Andersen utnevnes til æresmedlem i LJFF. 

Beate tok over som leder i 2020, og noe av det første hun tok tak i var arbeidet med «min forening», i 

samarbeid med HJFF og Svein Arve Pedersen.  

Beate kan foreningsarbeid. Beate vet åssen ei forening skal drives og driftes og hun vet hva som må 

prioriteres, og hun er derfor en god leder. 

Det var også mange utfordringer knytta til Covid-restriksjonene både den våren og neste. Vi kunne 

ikke holde det samme aktivitetsnivået som vi pleier, noe som gikk ut over både økonomi og 

medlemmenes tålmodighet og humør. Beate hadde kontakt med kommunens representanter og 

sørga for at LJFF forholdt seg til de reglene som gjaldt til en hver tid. 

Det har i mange år vært behov for nye lokaler på leirduebana, og våren 2021 ble plangruppa for nytt 

hus der oppretta. Det var mye å ta tak i før vi kunne begynne å bygge; først grunnundersøkelser og 

økonomi. I løpet av sommeren ble vi ferdige med grunnundersøkelser og analyser, og var klare for å 

gå løas på etappe 2. Da fikk vi – helt uforutsett – muligheten til å kjøpe brakkerigg av Løten 

kommune. Dette valgte vi å slå til på, og det både forkorta byggeprosessen mye og var en mye 

rimeligere løsning for LJFF enn det ville vært å bygge hus. Huset – som nå heter Servicebygget – sto 

ferdig på senhøsten 2021, og er senere supplert med terrasse. Lånet ble nedbetalt høsten 2024. 

Da Covid så ut til å roe seg og servicebygget etter hvert sto ferdig, måtte vi bruke mye tid på 

økonomi. Vi hadde strømregninger på oppimot 40k/mnd, og Beate måtte lede styret og foreninga 

gjennom temmelig upopulære avgjørelser; vi måtte stenge ned skytterhuset og stenge vannet inn til 

servicebygget for å spare penger.  

Inn fra bak venstre kom også saken om Yksensjøen. Styret fikk ikke bare bakoversveis – vi holdt vel på 

å miste håret – da vi forsto at det kunne hende vi sto ansvarlige om demningen skulle ryke og 

vannmassene hadde funnet vegen ned mot rv3. Det var snakk om beløp på flere titalls millioner – 

langt over vår heller beskjedne økonomi. Her ble det mye møtevirksomhet og arbeid i samarbeid 

med blant annet jurister i NJFF, før det ble fastslått at LJFF ikke er ansvarlige for demningen.  

Flere NM er også blitt arrangert på anlegga våre i løpet av den tida Beate har vært leder – 

arrangementer som har krevd mye av medlemmene våre. Vi skal også arrangere NM elgbane i 2026. I 

2024 mottok hun Fiskestellprisen på vegne av oss – noe som også beviser at vi arbeider bredt og på 

mange områder. Selv er hun ivrig jeger og blant annet trener hun blodspor. Hun er også dommer her.  

Nå har Beate også ansvar for salget av hundefor – hun står virkelig på for LJFF. 
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Jeg vet det har vært mange strie runder som leder i LJFF til tross for alt det gode arbeidet som er 

gjort – og vi må ikke glemme at vi driver frivillig arbeid. Jeg vet at Beate bruker utrolig mye av fritida 

si på LJFF, og at hun har måttet ta seg fri fra jobben mange ganger for å drifte foreninga.  

I Beate sin tid som leder har LJFF søkt på og mottatt om lag 1 840 000 kroner i støtte fra ulike hold; 

blant annet spillemidler fra Norsk Tipping, kulturmidler, fra Sparebankstiftelsen og 

Gjensidigestiftelsen. Jeg vet ikke, men jeg tror nok at ingen tidligere ledere har vært i nærheten av å 

styre LJFF slik at foreninga har fått inn så mye penger på denne måten.  

Jeg mener virkelig at Beate fortjener æresmedlemskap i LJFF.  

 

 

Styrets innstilling til vedtak: 

Beate Smestad Andersen velges som æresmedlem i Løiten JFF 

 

 

15 Vedtektsendringer 

 

Gjeldende vedtekter er i henhold til vedtektnorm for NJFF` s forbund, regionlag og foreninger, 

vedtatt på landsmøtet 17.11.2024 og implementert i våre vedtekter. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


